
Or.V.0062-118 / 2001

Protokół Nr 118 / 2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 18 stycznia 2001 roku

Obecni według listy obecności w załączeniu / zał. nr 1 /. Obradom przewodniczyła
Wicestarosta  Białostocki  –  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  –  członek  Zarządu
Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:
1. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń.
2. Podjęcie  uchwały  w sprawie  powierzenia pełnienia  obowiązków dyrektora  ZSM w

Łapach Pani Danucie Bojczuk.
3. Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie  powierzenia

stanowiska wicedyrektora ZSM w Łapach Pani Dorocie Kondratiuk.
4. Zalecenia pokontrolne RIO, po kontroli w ZSM w Łapach oraz pismo Dyrektora ZSM

w Łapach w sprawie realizacji zaleceń.
5. Zapoznanie się z programem naprawczym w Domu Pomocy Społecznej w Jałówce.
6. Projekt podziału środków na modernizację dróg powiatowych w 2001 roku.
7. Pismo Zarządu Gminy Poświętne w sprawie modernizacji drogi Dzierżki - Brzozowa

Solniki .
8. Pismo Burmistrza Zabłudowa w sprawie drogi powiatowej Wojszki - Stanisławowo.
9. Podpisanie umowy z Gmina Juchnowiec Kościelny dot. częściowego pokrycia kosztów

opracowania dokumentacji projektowej.
10. Podpisanie umowy z Gminą Choroszcz dot. zimowego utrzymania dróg.
11. Zajęcie stanowiska w sprawie sprzedaży mieszkań w Krasnem.
12. Uzgodnienie projektu zabudowy działki  sąsiadującej z  nieruchomością SP TZOZ w

Białymstoku.
13. Protokół z przeprowadzenia procedury zamówień publicznych na wyłonienie biegłego

rewidenta dla zbadania sprawozdań finansowych SP TZOZ w Białymstoku.
14. Sprawa premii dyrektorów SP ZOZ w Białymstoku i w Łapach.
15. Pismo Dyrektora SP ZOZ w Łapach do PRKCh w Białymstoku.
16. Decyzja  Burmistrza  Supraśla  odmawiająca  umorzenia  podatku  dla  SP  TZOZ  w

Białymstoku.
17. Podjęcie uchwały w prawie układu wykonawczego budżetu powiatu na 2001 rok.
18. Uchwała w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Danucie Bojczuk – p.o Dyrektora

Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach.
19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie majątku trwałego pomiędzy ZSM

i CKP w Łapach.
20. Sprawa podwyższenia czynszu najmu powierzchni magazynowej na ul. Borsuczej 2. 
21. Pismo WSS - Komunikacji w  sprawie godzin przyjęcia interesantów.
22. Pismo Wydziału Finansowego w sprawie godzin przyjęcia interesantów.
23. Pismo P.P. Jabłońskiej i Gogołek - pracowników PINB-u.
24. Zaproszenie na posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rybactwa Śródlądowego i

Ochrony Środowiska. 
25. Pismo  firmy  "BIT"  w  sprawie  możliwości  wynajmu  powierzchni  użytkowej  w

budynku Starostwa.
26. Akceptacja porządku dziennego Sesji Rady Powiatu - 5 lutego 2001 roku.
27. Akceptacja materiałów na Sesję:

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Powiatu,



b) projekt uchwały w sprawie utworzenia PODG-K ,
c) projekt uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Nr XX / 106 / 2000 z dnia 17

sierpnia 2000 roku,
d) informacja  o  działalności  decyzyjnej  Starostwa  Powiatowego  oraz  jednostek

organizacyjnych powiatu,
e) informacja z wykonania uchwał Rady Powiatu za 2000 rok,
f) zajęcie stanowiska Rady Powiatu w sprawie wyboru wersji herbu.
g) materiał dodatkowy do informacji o działalności PUP w 2000 roku.

28. Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie  Zarządu,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  protokołów  Nr  115/2000  i

116/2000, przyjęli je jednogłosnie.

Ad. 2
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedstawiła zebranym potrzebę powierzenia

pełnienia obowiązków Dyrektora ZSM w Łapach. Zapoznała zebranych z wnioskiem Pana
Mariana Perkowskiego - Dyrektora ZSM w Łapach, który ze względu na uzyskanie urlopu
dla  poratowania  zdrowia,  na  zajmowane  przez  siebie  stanowisko,  proponuje,  na  czas
swojego  urlopu  powierzenie  pełnienia  obowiązków  Dyrektora  ZSM  w  Łapach  Pani
Danucie Bojczuk, obecnie zajmującej stanowisko Wicedyrektora szkoły / zał. nr 2 /.
Zarząd zapoznał się  z  Kartą  oceny pracy Pani  Bojczuk /  zał.  nr 3  /  oraz opinią Rady
Pedagogicznej  w sprawie  tej  kandydatury  /  zał.  nr  4  /.  Dodatkowe wyjaśnienia złożył
członek Zarządu - Pan Stanisław Łapiński.

Pani Wojciechowska przedłożyła zebranym projekt uchwały w tej sprawie / zał. nr
5 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie,  podjął uchwałę Nr 254/2001 z
dnia 18 stycznia 2001 roku w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora
Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach / zał. nr 6 /.
Wykonanie uchwały powierza się Staroście Białostockiemu.

Ad. 3
Pani  Wicestarosta  przedłożyła  zebranym wniosek Wydziału  Spraw Społecznych

dotyczący podjęcia uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia opinii odnośnie powierzenia
stanowiska  wicedyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w  Łapach  Pani  Dorocie
Kondratiuk  /  zał.  nr  7  /.  W  tej  sprawie  Pani  Danuta  Bojczuk  przedłożyła  wniosek
proponujący na stanowisko wicedyrektora osobę Pani Doroty Kondratiuk / zał. nr 8 /.
Zarząd zapoznał się z Kartą oceny pracy Pani Kondratiuk / zał. nr 9 / oraz opinia Rady
Pedagogicznej w tej sprawie / zał. nr 10 /.
Pani Wojciechowska przedłożyła zebranym stosowny projekt uchwały / zał. nr 11 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 255/2001 z dnia 18 stycznia
2001  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie  powierzenia  stanowiska
wicedyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach Pani Dorocie Kondratiuk /
zał. nr 12 /.
Wykonanie uchwały powierza się Staroście Białostockiemu.

Ad. 4
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  poinformowała  członków  Zarządu,  iż

Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w  Białymstoku  przeprowadziła  w  ZSM  w  Łapach
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problemową kontrolę  gospodarki  finansowej. W protokole pokontrolnym sformułowano
zalecenia:
 w planach finansowych szkoły uwzględnić przewidywalne przychody, kwalifikujące

się do dochodów,
  w przypadku realizacji  umów zawieranych między szkołą i innymi kontrahentami,

których postanowienia przewidują świadczenie usług lub dostawy towarów, w zamian
za świadczenia szkoły, dokonywać bieżącego i prawidłowego rozliczania należności i
zobowiązań, uwzględniając zasady wynikające z treści art. 6 ust.1, art.7 ust. 3 oraz art.
20 ust.1 ustawy z dnia 29 września 1994 roku o rachunkowości,

 naliczania  funduszu  świadczeń  socjalnych  dokonywać  w  wysokości  wynikającej  z
obowiązujących  przepisów  prawnych  i  informować  organ  prowadzący  szkołę  o
korektach, czy o nadmiarze środków lub ich braku,

 przestrzegać postanowień ustawy o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych,
 w regulaminie,  uzgodnionym z  zakładowymi  organizacjami  związkowymi,  określić

zasady przeznaczania środków funduszu na poszczególne cele i rodzaje działalności
socjalnej  oraz  zasady  i  warunki  korzystania  z  usług  i  świadczeń  finansowych  z
funduszu,

 ustalić,  w  porozumieniu  z  Zarządem  Powiatu,  zasady  finansowania,  ewidencji  i
rozliczenia  inwestycji  pod  nazwą:  "  przebudowa  i  rozbudowa  szkolnej  sali
gimnastycznej  przy  ZSM  w  Łapach",  przejętej  od  Kuratorium  Oświaty  w
Białymstoku / zał. nr 13 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Skarbnik Powiatu - Pani Maria Grażyna Kalińska.
Pani Wicestarosta poinformowała Zarząd,  iż w związku z tym Dyrektor Zespołu Szkół
Mechanicznych w łapach, Pan Marian Perkowski, prosi o zajęcie stanowiska dotyczącego
zaleceń  pokontrolnych  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  z  dnia  09.01.2001  r.,  znak:
RIO.I.0913-39/00 / zał. nr 14 /.
Pani Skarbnik poinformowała członków Zarządu, iż ww. sprawa jest przedmiotem analizy
WSS, który przygotowuje projekt odpowiedzi w tej sprawie.

Zarząd Powiatu ww. przyjął  do wiadomości,  do sprawy wróci  na kolejnym
posiedzeniu.

Ad. 5
Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Jałówce - Pan Jan Steckiewicz przedstawił

członkom Zarządu  program naprawczy  DPS w Jałówce  /  zał.  nr  15  /.  Zreferował  on
dotychczasowe osiągnięcia oraz perspektywy na przyszłość.

Zarząd Powiatu powyższy program przyjął do wiadomości.

Ad.6
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku - Pan Marek Jędrzejewski

przedłożył  Zarządowi  projekt  podziału  środków na  modernizację  dróg powiatowych w
2001  roku.  Przypomniał,  iż  sprawa  ta  była  już  przedmiotem  obrad  Zarządu,  gdzie
zgłoszone pewne uwagi. PZD zebrał materiały, które dały przegląd inwestowania gmin w
drogi powiatowe od 1 stycznia 1999 roku. Ogólnie, końcowa kwota, w wyniku szacowania
podziału środków na poszczególne gminy nieco uległa zmianie. Zyskały najsłabsze gminy:
Zawady, Suraż i Poświętne. Bez zmian pozostała sytuacja na gminie Czarna Białostocka,
która w dalszym ciągu ma udział tylko z tytułu kilometrarza  dróg powiatowych, a nie
wkładu własnego. Przez dwa lata nie doinwestowała ani złotówki do dróg powiatowych.
Dyrektor Jędrzejewski dodał, iż w ślad za nowym algorytmem został opracowany nowy
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projekt podziału środków na drogi powiatowe, znajdujące się na terenie poszczególnych
gmin powiatu białostockiego / zał. nr 16 /.
Omawiając  zadania  zakwalifikowane  do  pozyskania  środków  finansowych  z  PHARE
2000,  Zarząd Powiatu  zwrócił  uwagę  na  fakt,  iż  w roku  ubiegłym na  gminy Supraśl,
Dobrzyniewo Kościelne i Choroszcz zostały przeznaczone większe środki finansowe, pod
katem  programu  pharowskiego.  Program  ten  nie  został  zrealizowany,  a  fundusze
rozdysponowane na gminie Supraśl i Dobrzyniewo Kościelne. W tym roku również pod
tym katem PZD proponuje zwiększenie na te gminy funduszy. Zarząd uważa, iż jest to
problem i prosi Komisję Infrastruktury Technicznej o zajęcie się tym tematem i wsparcie
Zarządu w tej dziedzinie / rozpracować korzystanie ze środków pharowskich poprzez te
gminy/.

Członek  Zarządu  -  Pan  Stanisław  Łapiński  przypomniał  Dyrektorowi
Jędrzejewskiemu  ,iż  wnioskował  ,  by  droga  Liza  Nowa  -  Liza  Stara  znalazła  się  w
projekcie planu remontów kapitalnych dróg powiatowych powiatu białostockiego w 2001
roku. Poinformował zebranych , iż jest w posiadaniu pisma od Wójta Gminy Poświętne, w
którym wyraża on proponuje kontynuowanie tej inwestycji.

Dyrektor  Jędrzejewski  zaś  poinformował  członków  Zarządu,  iż  w  rozmowie  z
Wójtem  Gminy  Poświętne,  zaproponował  on  realizację  drogi  Dzierżki  -  Solniki.  Na
pytanie  czy  Wójt  może  dofinansować  budowę drogi   w  Lizie,  ponieważ  tylko  wtedy
podział skromnej kwoty przeznaczonej na ww. gminę ma sens. Wójt odpowiedział, iż w
tym roku nie  posiada  środków finansowych pozwalających na wsparcie  tej  inwestycji.
Przypomniał,  iż  wkład  gminy  w  budowę  dróg  powiatowych  w  latach  ubiegłych  był
znaczący  i  na  pewno  procentowo  największy  w  stosunku  do  każdej  gminy  powiatu
białostockiego. Stąd wspólnie wypracowane stanowisko jest  takie,  iż na Dzierżkach za
kwotę  110.000  zł  można  zrobić  bardzo  znaczącą  ilość  robót,  natomiast  za  tą  kwotę
podzielona na dwie inwestycje drogowe, czyli Dzierżki i Liza , na Lizie nie powinno się
"wchodzić  z  robotami",  ponieważ  niewiele  można  wykonać.  Pan  Marek  Jędrzejewski
nadmienił, iż jest opracowana dokumentacja projektowa na modernizację drogi Poświętne
- Gabrysin / odcinek Liza Nowa - dom. Liza Stara / oraz jest pozwolenie na budowę ważne
do lipca 2002 roku. Nie ma więc problemu inwestycję tę prowadzić w 2002 roku.
Pan Łapiński stwierdził, iż posiada inne informacja od Wójta i w związku z tym proponuje
podzielić kwotę 110.000 na  dwie drogi, by zaznaczyć swoją obecność na tych zadaniach.

Pan Stanisław Łapiński przedłożył Zarządowi pismo Wójta Gminy Poświętne nr
D.G.5540-1/01 z dnia 12 stycznia 2001 roku w tej sprawie / zał. nr 17 /. Zasygnalizował, iż
radni  z  Lizy Starej  i  Nowej są  zdesperowani  i  będą  protestować, jeżeli  to  zadanie nie
zostanie ujęte w planie modernizacji dróg.

Dyrektor  Jędrzejewski  wyjaśnił,  iż  na  Gminie  Michałowo za  kwotę  100.000 zł
wykonano 1000 m powierzchniowego utrwalenia, łącznie z pracami przygotowawczymi i
dokumentacją. Podejrzewa, że podobne koszty będą na Solnikach.

Zarząd  Powiatu,  biorąc  pod  uwagę  wszystkie  aspekty,  proponuje  przeznaczyć
60.000 zł na zadanie Dzierżki - Solniki i 50.000 zł na zadanie Liza Stara - Liza Nowa.
Materiały,  po  naniesieniu  zmian,  Zarząd  przedkłada  Komisji  Infrastruktury
Technicznej,  z  prośbą  o  rozważenie  i  zajęcie  stanowiska.  Z  uwagi  na  znaczne
dofinansowanie  gmin  do  dróg  powiatowych,  Starosta  Białostocki  zasugerował,  by
posiedzenie KIT odbyło się z udziałem Burmistrzów i Wójtów Miast i Gmin powiatu
białostockiego. Propozycja Przewodniczącego Zarządu została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Burmistrza  Miasta  i  Gminy

Zabłudów nr Or. I.  0711 / 1 / 2001 z dnia 15 stycznia 2001roku dot. ustaleń z narady
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poświęconej perspektywom modernizacji drogi krajowej nr 19, która odbyła się 15 grudnia
2000 roku / zał. nr 18 /. Wyjasnienia w tej sprawie złożył Dyrektor Powiatowego Zarządu
Dróg  w Białymstoku - Pan Marek Jędrzejewski.
Powiat białostocki nie był powiadomiony o tym spotkaniu, a w związku z tym Zarząd
Powiatu  zobowiązał  Dyrektora  PZD  do  przeprowadzenia  w  tej  sprawie  rozmów  z
Generalną Dyrekcją Dróg Publicznych, w celu uzyskania wiążących  informacji.

Ad. 9
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  projekt

umowy  z  Gminą  Juchnowiec  Kościelny  dot.  przekazania  dotacji  Powiatowi
Białostockiemu na częściowe pokrycie kosztów opracowania dokumentacji projektowej, z
prośbą o podpisanie / zał. nr 19 /. 

Zarząd Gminy w Juchnowcu Kościelnym zobowiązuje się do udzielenia dotacji w
kwocie  3.000  zł  na  rzecz  Powiatu  Białostockiego,  na  realizację  zadania  pod  nazwą
"dokumentacja  projektowa na  budowę chodnika  w Juchnowcu Górnym w ciągu  drogi
powiatowej  Nr  03438  wraz  z  modernizacją  odcinka  drogi  powiatowej  Nr  03453
Juchnowiec Kościelny - Turośń Kościelna". Zarząd Powiatu zobowiązuje się do przyjęcia
ww. dotacji i powiększenia o jej wysokość planu finansowego PZD w Białymstoku.

Zarząd,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  powyższej  umowy,
upoważniając do reprezentacji Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza i
członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 10
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył projekt umowy dot. zimowego

utrzymania dróg na terenie Gminy Choroszcz, z prośbą o podpisanie / zał. nr 20 /.
Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  jednogłośnie  opowiedział  się  podpisaniem

powyższej umowy, upoważniając do złożenia podpisów Przewodniczącego Zarządu -
Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu - Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 11
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  zebranym  wniosek  Geodety

Powiatowego o zajęcie stanowiska w sprawie sprzedaży mieszkań w Krasnem.
Pracownicy Domu Dziecka  w Krasnem,  zajmujący mieszkania  na terenie  tegoż  Domu
Dziecka, wystąpili z wnioskiem o sprzedaż, na ich rzecz, ww. lokali. Zarząd Powiatu zlecił
WGKiN  dokonanie  dokumentacji  podziałowej.  Z  uwagi  na  skomplikowany  stan
techniczno - prawny powyższej nieruchomości, Gmina Zabłudów, w której kompetencji
leży  zatwierdzenie  koncepcji  podziału  nieruchomości,  wymaga  opracowania  mapy
zasadniczej tego tereny. Koszt takiej mapy dla obszaru 20 ha wynosi 6.000 zł,  ponadto
koszt  samego  podziału  wyniósłby  2.200  zł.  Powyższy  podział  niezbędny  jest  do
wydzielenia poszczególnych mieszkań.
Zarząd  Powiatu  zasięgał  opinii  Dyrektora  DD  w  Krasnem  w  kwestii  ustalenia  liczby
chętnych do kupna lokali  oraz zasadności  ich zbycia.  Część  z  obecnych najemców, w
chwili  obecnej,  nie  jest  zdecydowana jeszcze  na  kupno,  a  część  wyraża  chęć  nabycia
lokali.  Pani  Dyrektor,  w  odpowiedzi,  wyjaśniła  także,  iż  mieszkania  zakładowe  są
gwarantem zatrudnienia kadry. Sprzedaż mieszkań byłaby niekorzystna dla placówki, gdyż
nie zapewniałaby stabilizacji pracy wychowawczo - opiekuńczej.

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił rozstrzygnięcie  sprawy odłożyć  w
czasie / 2 tygodnie / , prosząc o wyjaśnienia i udział w posiedzeniu Zarządu Panią
Annę Zieniewicz - Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem.
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Ad. 12
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  zebranym  pismo

Przedsiębiorstwa  Budowlanego  "Wersal  Podlaski"  z  prośbą  o  uzgodnienie  lokalizacji  i
realizacji budynku mieszkalnego oraz parkingu i śmietnika, po granicy działki Nr 587/2
przy ul. Słonimskiej / róg Kamiennej / w Białymstoku / zał. nr 21 /. Ponieważ grunt jest
własnością powiatu, niezbędne jest uzgodnienie powyższego z Zarządem Powiatu.
Uzgodnienie projektu z zarządcą nieruchomości w osobie Z-cy Dyrektora SP TZOZ w
Białymstoku,  Zarząd  uznał  za  niewystarczające.  Niezbędne  jest  zasięgnięcie  opinii
Dyrektora  -  Pana  Walentego   Rogowskiego.  Dodatkowe  wyjaśnienia  w  sprawie
uzgodnienia  lokalizacji   i  realizacji  budynku  mieszkalnego  złożył  zebranym  Architekt
Powiatowy.

Pan  Stanisław  Łapieński  -  Piechota  poinformował  członków  Zarządu,  iż  był
sprawdzającym projektu w zakresie części architektoniczno - budowlanej czyli rozwiązań
konstrukcyjnych  i  funkcjonalnych  budynku.  Nie  dotyczy  to  kwestii  związanych  z
usytuowaniem  budynku  w  terenie.  Mając  na  uwadze  odległości  między  budynkami,
Architekt  zauważył  ,iż  kwestie  te  były  przedmiotem  uzgodnień  z  sektorem  ochrony
pożarowej /  Strażą Pożarną /  i  nie koliduje z obiektem  znajdującym się  na sąsiedniej
działce / budynek SP TZOZ w Białymstoku /.

Zarząd  Powiatu,  przy  1  głosie  "wstrzymującym  się"  opowiedział  się  za
podpisaniem ww. uzgodnienia na projekcie , podpisując go. 

Ad. 13
Pani Celina Grażyna Wojciechowska  przypomniała , iż zarząd Powiatu zobowiązał

dyrektorów  SP  ZOZ-ów  do  przeprowadzenia  procedury  zamówień  publicznych  na
wyłonienie  biegłego  rewidenta  dla  zbadania  sprawozdań  finansowych  SP  ZOZ-ów.
Dyrektor  SP TZOZ w Białymstoku -  Pan Walenty Rogowski  przedłożył  dokumentację
podstawowych  czynności  przeprowadzonych  zgodnie  z  ustawą  o  zamówieniach
publicznych. 

Pani  Wojciechowska  zaznaczyła,  iż  to  Rada  Powiatu  wyłania  kandydata,  po
przeprowadzeniu tegoż postępowania. Wpłynęły cztery oferty, zawierające informacje dot.
charakterystyki  oferentów.  W  sposób  wyczerpujący  przedstawiały  wymogi  finansowe
wykonania  usługi.  Najkorzystniejszą  cenę  oferuje  Biuro  Usług  Audytorskich
"Buchalteria".
Pani  Skarbnik  dodała,  iż  ,  jej  zdaniem,  niezbędna  jest  opinia  czy  też  klauzula  radcy
prawnego,  mówiąca  o  tym,  że  procedura  ustawy o  zamówieniach  publicznych  została
zastosowana prawidłowo. 

Przygotowany zostanie projekt uchwały Rady Powiatu w tym zakresie.

Ad. 14
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z   wnioskiem  Wydziału  Spraw  Społecznych  o

przyznanie premii uznaniowej w okresie od 1 stycznia 2001 roku do 31 marca 2001 roku w
wysokości 60% wynagrodzenia zasadniczego :
1. Dyrektorowi Samodzielnego Terenowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Białymstoku -

Panu Walentemu Rogowskiemu / zał. nr 22 /,
2. Dyrektorowi  Samodzielnego   Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach  -  Panu

Stanisławowi Zarębie / zał. nr 23 /. 
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  przyznaniem obu dyrektorom

premii we wnioskowanych wysokościach, w okresie od 1 stycznia 2001 roku do 31
marca 2001 roku.

Ww. przekazano do Pani Teresy Popławskiej, celem realizacji.
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Ad. 15
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  pismo

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach  skierowane  do
Podlaskiej Regionalnej Kasy Chorych w Białymstoku z prośbą o zmianę zasad rozliczeń za
wykonane  usługi,  określonych  w  rozdz.  III  projektu  umowy  o  udzielanie  świadczeń
zdrowotnych z zakresu podstawowej opieki zdrowotnej / zał. nr 24 /.

Zarząd Powiatu powyższe pismo przyjął do wiadomości, proponując, by WSS
przygotował pismo wspierające działania Dyrektora, gdyż zasady rozliczeń oferowane
przez PRKCh można uznać za monopolistyczne.

Ad. 16
Pani  Wicestarosta  poinformowała  zebranych,  iż  swego  czasu  Zarząd  Powiatu

występował do wszystkich Burmistrzów i Wójtów z prośbą o umorzenie części podatku od
nieruchomości  dla  Samodzielnych Publicznych Zakładów Opieki  Zdrowotnej.  Niektóre
gminy  umorzyły  ZOZ-om   podległym  powiatowi  ten  podatek.  Pani  Wojciechowska
przedłożyła członkom Zarządu decyzję Burmistrza Supraśla , znak: 3110/20/2000 z dnia
29 grudnia  2000 roku  ,  odmawiającą  umorzenia  kwoty  8.998,80 zł  z  tytułu  zaległego
podatku od nieruchomości za 2000 rok / zał. nr 25 /.

Zarząd Powiatu powyższą decyzję przyjął do wiadomości.

Ad. 17
Pani Maria Grażyna Kalińska - Skarbnik Powiatu przedłożyła Zarządowi projekt

uchwały w sprawie układu wykonawczego budżetu powiatu i planu finansowego zadań z
zakresu administracji rządowej na 2001 rok / zał. nr 26 /.
Potrzeba podjęcia takiej uchwały wynika z art. 126 ustawy o finansach publicznych, który
stanowi,  że  w terminie 22  dni,  po  uchwaleniu budżetu,  Zarząd  Powiatu  przygotowuje
układ wykonawczy w rozbiciu na paragrafy i bardzo szczegółowo. Dodatkowo jeszcze,
rozporządzeniem z  końca  ubiegłego  roku,  zostały  określone  zasady  /  to  jest  nowość  /
sporządzania planów finansowych zadań z zakresu administracji rządowej i przekazywanie
dochodów Skarbu Państwa do urzędów wojewódzkich dwa razy w miesiącu.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 256 / 2001 z dnia 18 stycznia
2001 roku w sprawie układu wykonawczego budżetu powiatu i planu finansowego
zadań z zakresu administracji rządowej na 2001 rok / zał. nr 27 /.
Powyższa  uchwała  podlega  przekazaniu  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku / zał. nr 28 /.
Ad. 18

Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu potrzebę podjęcia uchwały w
sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  Pani  Danucie  Bojczuk  –  pełniącej  obowiązki
Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach. 

Zarząd Powiatu, po dyskusji,  jednogłośnie,  podjął uchwałę Nr 257 /  2001 z
dnia  18  stycznia  2001  roku   w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa Pani  Danucie
Bojczuk – pełniącej obowiązki Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach /
zał. nr 29 /.

Ad. 19
Pani Maria Grażyna Kalińska wyjaśniła, iż  w ubiegłym roku Dyrektorzy ZSM w

Łapach  i  CKP  w  Łapach  występowali  z  wnioskiem  o  przekazanie  między  tymi
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jednostkami majątku ruchomego. Wnioski te zostały uzupełnione o dane inwentarzowe i
wartości, w związku z czym istnieje potrzeba podjęcia uchwały Zarządu. Pani Skarbnik
przedłożyła zebranym projekt uchwały w sprawie przekazania mienia ruchomego / zał. nr
30 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 258 / 2001 z dnia 18 stycznia
2001 roku w sprawie przekazania mienia ruchomego / zał. nr 31 /.
Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorom Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach i
Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach.

Ad. 20
Pani Sekretarz przedstawiła zebranym sprawę dot.  podwyższenia czynszu najmu

powierzchni magazynowej na ul. Borsuczej 2 w Białymstoku o koszty związane z inflacją.
Zarząd ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad. 21, 22
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła Zarządowi dwa wnioski :

1) Wydziału  Spraw  Społecznych  o  skrócenie  godzin  przyjmowania  interesantów  w
Komunikacji / zał. nr 32 /,

2) Skarbnika  Powiatu,  popierające  skrócenie  godzin  przyjmowania  interesantów  w
Wydziale  Komunikacji,  w  związku  z  koniecznością  rozliczania,  uzgadniania  i
codziennego odprowadzania do banku przyjętej gotówki do kasy Starostwa /zał. nr 33/.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  propozycję  skrócenia  godzin

przyjmowania interesantów w Wydziale Komunikacji Starostwa Powiatowego.

Ad. 23
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  członkom  Zarządu  pismo

pracowników Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego z prośba o interwencję i
pomoc  w  rozwiązaniu  problemów  funkcjonowania  zakresie  zwiększenia  wysokości
zarobków, które są bardzo niskie / zał. nr 34 /.
Zarząd  uznał,  iż  dążenia  pracowników są  słuszne  i  należy  wspierać  ich  w staraniach.
Starosta  zobowiązał  się  do  przeprowadzenia  rozmów  z  Wojewódzkim  Inspektorem
Nadzoru Budowlanego w Białymstoku.
Pani Skarbnik dodała,  iż Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego, przy określeniu
dotacji  na rok 2001 przekazał  powiatowi pewne wskaźniki,  które w rzeczywistości nie
posiadają żadnego odzwierciedlenia.

Zarząd Powiatu zobowiązał do analizy sytuacji PINB-u Panią Celinę Grażynę
Wojciechowską  -  członka  Zarządu,  Panią  Marię  Grażynę  Kalińską-  Skarbnika
Powiatu, Panią Annę Szczepańską -Sekretarza Powiatu . 

Ad. 24
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  zaproszenie  na  posiedzenie  Komisji

Rolnictwa, Leśnictwa, Rybactwa Śródlądowego i Ochrony Środowiska, które odbędzie się
w dniu 23 stycznia 2001 roku o godz. 1000/ zał. nr 35 /.

Zarząd Powiatu zobowiązał do uczestnictwa w ww. posiedzeniu Komisji Panią
Jadwigę Kuteszko -  członka Zarządu,  Naczelnika Wydziału Rolnictwa,  Leśnictwa,
Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska.

Ad. 25
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Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Firmy  "BIT"  -  Lucyna
Dziemianowicz  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  powierzchni   użytkowej  w
budynku Starostwa Powiatowego w Białymstoku przy ul. Borsuczej 2 z przeznaczeniem na
stanowisko wykonywania kserokopii i punktu przyjęć zamówień na pieczątki / zał. nr 36 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Sekretarz - Anna Szczepańska, wskazując
na nowe uregulowania prawne i przesłanki ekonomiczne przemawiające za tym, by nie
wynajmować pomieszczeń .

Zarząd  Powiatu  nie  wyraża  zgody  na  wynajem powierzchni   użytkowej  w
budynku  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku  przy  ul.  Borsuczej  2  z
przeznaczeniem na stanowisko wykonywania kserokopii i punktu przyjęć zamówień
na pieczątki  Firmie "BIT" - Lucyna Dziemianowicz.

Do przygotowania stosownej odpowiedzi  Zarząd zobowiązał Panią Sekretarz i
upoważnił do jej podpisania Przewodniczącego - Pana Wiesława Pusza. 

Ad. 26
Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu proponowany porządek obrad

XXVI Sesji Rady Powiatu Białostockiego : 
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie  porządku dziennego obrad .
3. Informacja o pracach Zarządu Powiatu między Sesjami Rady.
4. Realizacja  zadań  powiatu  w  zakresie  przeciwdziałania  bezrobociu-  problemy  i

perspektywy:
a) wystąpienie Starosty Białostockiego,
b) informacja Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku,
c) wystąpienie Przewodniczącego Komisji ds. Rynku Pracy i Przedsiębiorczości,
d) wystąpienia zaproszonych gości,
e) dyskusja,
f) przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Białostockiego.

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie Powiatu Białostockiego.
6. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  utworzenia  powiatowej  jednostki

organizacyjnej "Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjno-Kartograficznej".
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa

Powiatowego w Białymstoku.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001 rok.
9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XX /  106  /  2000 Rady  Powiatu

Białostockiego  z  dnia  17  sierpnia  2000  roku  w  sprawie  zasad  częściowego  lub
całkowitego  zwalniania  rodziców  z  opłat  za  pobyt  dziecka  w  placówce
opiekuńczo-wychowawczej.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyłonienia biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań
finansowych SP TZOZ w Białymstoku i SP ZOZ w Łapach.

11. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu za 2000 rok.
12. Sprawozdanie z wykonania uchwał Zarządu Powiatu za 2000 rok.
13. Informacja o działalności decyzyjnej Starostwa Powiatowego, Powiatowego Centrum

Pomocy Rodzinie, Powiatowego Zarządu Dróg i Powiatowego Inspektoratu Nadzoru
Budowlanego za 2000 rok.

14. Informacja dotycząca skarg i wniosków rozpatrywanych przez Starostę w 2000 roku.
15. Informacja o realizacji budżetu powiatu za 2000 rok.
16. Akceptacja planu rzeczowego modernizacji dróg powiatowych.
17. Zajęcie stanowiska Rady Powiatu w sprawie wyboru wersji herbu.
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
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19. Zatwierdzenie protokołu z XXV sesji Rady.
20. Sprawy różne.
21. Zamknięcie obrad sesji.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował proponowany porządek obrad XXVI
Sesji Rady Powiatu Białostockiego w dniu 5 lutego 2001 roku.

Ad. 27
Członkowie Zarządu zapoznali się z materiałami na Sesję Rady w dniu 5 lutego

2001 roku:

A) Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Statucie
Powiatu Białostockiego, uwzględniający wnioski i uwagi Komisji oraz autopoprawki
Zarządu / zał. nr 37 /.
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował ww. projekt uchwały, przekazując go

pod obrady XXVI Sesji i do zaopiniowania przez wszystkie Komisje Rady.

B) Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  omówiła  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w
sprawie  utworzenia  powiatowej  jednostki  organizacyjnej  "Powiatowy  Ośrodek
Dokumentacji Geodezyjno-Kartograficznej" / zał. nr 38 /.
Po  dyskusji,  Zarząd Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  ww.  projekt  uchwały,

przekazując go pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej i XXVI Sesji.

C) Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  projektem uchwały  Rady   w sprawie  zmiany
uchwały Nr XX / 106 / 2000 Rady Powiatu Białostockiego z dnia 17 sierpnia 2000
roku w sprawie zasad częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców z opłat za
pobyt dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej / zał. nr 39 /. Wyjaśnienia w tej
sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował ww. projekt uchwały przekazując go

do Rady Powiatu Białostockiego, celem podjęcia.

D) Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła zebranym informację o działalności
decyzyjnej  Starostwa  Powiatowego,  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie,
Powiatowego Zarządu  Dróg i  Powiatowego Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego za
2000 rok / zał. nr 40 /. Przy omawianiu ww. działalności, Pani Kuteszko zwróciła się z
prośbą o precyzyjne określenie tego, co powinno uwzględniać takie sprawozdanie.
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował powyższą informację, przekazując ją

pod obrady XXVI Sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

E) Pani Anna Szczepańska zreferowała informację z wykonania uchwał Rady Powiatu
Białostockiego za 2000 rok.
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował powyższą informację, przekazując ją

pod obrady XXVI Sesji Rady Powiatu Białostockiego.

F) Pani  Sekretarz  przedstawiła  zebranym  trzy  wersje  herbu  powiatu,  które  należy
przedłożyć do zaopiniowania stałym Komisjom Rady, a następnie pod obrady XXVI
Sesji RPB. Wybór jednej wersji jest niezbędny do podjęcia dalszych prac nad herbem /
przesłanie do zaopiniowania przez Komisję Heraldyczną /.
Zarząd Powiatu zaakceptował ww. materiały, przekazując je Radzie Powiatu.
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G) Zarząd  zaakceptował  dodatkowy  materiał,  przygotowany  przez  Powiatowy  Urząd
Pracy w Białymstoku i przedłożył go Radzie Powiatu.

Ad. 28
W sprawach różnych Starosta Białostocki zapoznał zebranych z interpelacją  Posła

na Sejm Pana Krzysztofa Jurgiela  skierowaną do Ministra Pracy i Polityki Społecznej
Pana  Longina  Komołowskiego  w  sprawie  sytuacji  finansowej  Powiatowych  Urzędów
Pracy w 2000 i 2001 roku na przykładzie Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku / zał.
nr 41 /.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono o godz. 1410.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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